



# Certificate of Registration

This certificate has been awarded to

**Jiangsu Goodwork Microelectronics Technology Co., Ltd.**

1&2F of Building 1, No. 3 Ganjiang Road, Yancheng Economic and Technological Development Zone, Jiangsu Province, China

USI Number YSL9MY

in recognition of the organization's Quality Management System which complies with

**IATF 16949:2016**

The scope of activities covered by this certificate is defined below

**Design and Manufacture of Electronic Components (Diode, Rectifier Bridge)**

Certificate Number **134590/A/0001/SM/En**

A certificate number of 0001, confirms the Client has a single site Certified & the site is their Head Office or Main site in relation to the Certified scope with URS. A certificate number of 0002, or greater (e.g.: xxxx/B/0002/UK/En) refers to a client that has more than one site certified with URS, as such, the following statement shall apply - 'The validity of this certificate depends on the validity of the main certificate'.

Date of Issue of Certification Cycle	Issue Number	Certificate Expiry Date	Certification Cycle
30 September 2024	1	29 September 2027	1
Revision Date	Revision Number	Original Certificate Issue Date	Scheme Number
30 September 2024	0	30 September 2024	0548169

For detailed explanation for the data fields above, refer to <http://www.urs-holdings.com/logos-and-regulations>

Issued by

Mukesh Singhal - On behalf of the Schemes Manager







# 认证证书

此证书授予

江苏固得沃克微电子科技有限公司

统一社会信用代码: 91320991MA1YBMQ56U

认证地址: 江苏省盐城经济技术开发区赣江路3号1幢1、2层

USI YSL9MY

符合 IATF 16949:2016 质量管理体系标准

认证范围:

电子元器件（二极管、整流桥）的设计与生产

注册号 134590/A/0001/SM/ZH

若证书号含 0001, 则该企业有一个现场获得 URS 认证, 且该现场为与认证范围相关的企业总部或主现场。若证书号含 0002 或更大 (例如: xxxx/B/0002/UK/ZH), 则该企业有多个现场获得 URS 认证, 这种情况, 应适用于以下声明: 本证书的有效期限取决于主证书的有效期限。

发证日期	版次	证书到期日期	认证周期
2024年09月30日	1	2027年09月29日	1
更新日期	更新次数	首次证书发布日期	IATF No:
2024年09月30日	0	2024年09月30日	0548169

请查阅 <http://www.urs-holdings.com/logos-and-regulations> 获知以上数据栏位详细解释。

发证人:

认证经理

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站 ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn)) 上查询。

优克斯认证(杭州)有限公司, 地址: 中国浙江省杭州市拱墅区湖州街599号天邑国际大厦3幢805、806室



任何证书真实性问题, 请及时联系总部邮箱 [info@urs-certification.com](mailto:info@urs-certification.com)

URS 是 United Registrar of Systems (Holdings) Ltd 公司的成员之一, 位于英国伯恩茅斯德比路德比庄园, 公司注册号 5298466